

## icOPEN 2018 会议投稿流程

### Submission Methods of icOPEN 2018

1. 本次会议接受摘要及全文投稿，点击下方链接进入会议系统投稿页面  
icOPEN 2018 accept Full Paper & Abstract submissions, please submit your work via Huitong CIS submission system

[Submission](#)

2. 本次会议投稿流程及时间如左图，请仔细阅读  
Submission methods and important dates has been shown left, please read it for more information
3. 全文可在摘要提交时以附件形式添加，也可以在摘要审稿通过之后，另行上传  
The full-text be upload as an attachment when you submit abstract, or upload after the acceptance of abstract.

4.  icOPEN 会议的论文成果都将被国际光学工程学会 (International Society for Optical Engineering, SPIE) 收录为论文集。论文集将收录在 SPIE Digital Library, 并提交 Ei Compendex, Scopus 及 Web of Science (CPCI) 检索

icOPEN 2018 conference proceedings will be published by SPIE, which will be included in SPIE Digital Library, provided to the **Web of Science Conference Proceedings Citation Index-Science, Scopus, Ei Compendex**, and others, to ensure maximum awareness of the Proceedings.

5. **4月30日-5月7日**为论文上传至 SPIE 系统时间，烦请于期间及时上传。正式电子版出版周期为 6 个月左右  
Please upload your full-text to SPIE system during **30 April to 7 May, 2018**. The paper will be formal e-published 6 month after the conference.
6. 本次会议由汇同会议系统收稿并审稿，审稿结束后烦请根据要求及提供的链接将论文全文自行上传至 SPIE 系统以便会后出版  
ICOPEN 2018 adopted Huitong CIS to submit and review. Please submit your full-text to SPIE after the review.
7. 在投稿时遇到任何疑问，请随时联系会务组人员  
(邮箱: [secretary@icopen.net](mailto:secretary@icopen.net))

If you meet any problem when you use the submission system please contact the conference secretary (email: [secretary@icopen.net](mailto:secretary@icopen.net)) for help.

